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Rada Miejska w Pleszewie 

Protokół nr LXXIII/2023 

LXXIII Sesja w dniu 21 września 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 21 września 2023 r. o godz. 08:00, a zakończono o godz. 08:40 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 

Obecni: 

1. Dariusz Dryjański 

2. Renata Garsztka 

3. Bernadeta Gawrońska 
4. Wiesława Gil 

5. Adela Grala-Kałużna 

6. Piotr Hartleb 
7. Elżbieta Hyla 

8. Grzegorz Jenerowicz 

9. Błażej Kaczmarek 
10. Eryk Kowcuń 

11. Piotr Kusiakiewicz 

12. Maciej Ładziński 
13. Kinga Melka 

14. Jolanta Molska-Elias 

15. Jan Noskowski 
16. Jan Sroczyński 

17. Anita Szczepaniak 

18. Karol Szehyński 
19. Katarzyna Trawińska 

20. Małgorzata Wysocka-Balcerek 

21. Dorota Żarnowska 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 protokołu. 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Grala-Kałużna stwierdziła, że 18 radnych bierze udział w sesji, czyli Rada jest 

władna do podejmowania uchwał. Sesja jest nadzwyczajna, zwołana na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Porządek obrad przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały nr LXXII/623/2023 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 25 sierpnia 2023 r. w sprawie 

trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku rolnego gruntów gospodarstw rolnych, na 
których zaprzestano produkcji rolnej, 

b) zmiany uchwały nr LIII/504/2022 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 27 października 2022 r.  

w sprawie Programu współpracy Miasta i Gminy Pleszew z organizacjami pozarządowymi  
i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023,  

c) zmiany uchwały nr XXXI/319/2021 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 10 czerwca 2021 r. w sprawie 

zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy, 
d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Pleszew na lata 2023– 2039, 

e) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew na rok 2023. 

4. Zamknięcie obrad. 
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Głosowano w sprawie: 

Przedstawienie porządku obrad. 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 
Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz 
Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska-Elias, Jan 

Sroczyński, Anita Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek, Dorota 

Żarnowska 
NIEOBECNI (3) 

Dariusz Dryjański, Eryk Kowcuń, Jan Noskowski 

 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmiany uchwały nr LXXII/623/2023 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 25 sierpnia 2023 r. w sprawie 

trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku rolnego gruntów gospodarstw rolnych, na których 

zaprzestano produkcji rolnej  

 

Skarbnik A. Baurycza poinformowała, że uchwała była podejmowana 25 sierpnia i została wysłana do Regionalnej 

Izby Obrachunkowej, która wniosła małą korektę. Mamy usunąć zapis w § 4 ust. 2 „w całości lub w części”, zdaniem 

RIO ta część brzmienia jest zbędna, wobec czego wprowadzamy korektę. 
 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr LXXII/623/2023 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 25 sierpnia 2023 r. w sprawie trybu  
i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku rolnego gruntów gospodarstw rolnych, na których zaprzestano 

produkcji rolnej. 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 
Wyniki imienne: 

ZA (18) 
Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz 

Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska-Elias, Jan 

Sroczyński, Anita Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek, Dorota 
Żarnowska 

NIEOBECNI (3) 

Dariusz Dryjański, Eryk Kowcuń, Jan Noskowski 
 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr LXXIII/631/2023 w sprawie zmiany uchwały nr LXXII/623/2023 Rady Miejskiej 

w Pleszewie z dnia 25 sierpnia 2023 r. w sprawie trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku rolnego 
gruntów gospodarstw rolnych, na których zaprzestano produkcji rolnej. Uchwała stanowi załącznik nr 2 protokołu. 

 

b) zmiany uchwały nr LIII/504/2022 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 27 października 2022 r. w sprawie 

Programu współpracy Miasta i Gminy Pleszew z organizacjami pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2023 

 
Burmistrz A. Ptak poinformował, że zmiana dotyczy sportu kwalifikowanego, dodajemy 21 tys. zł. Wcześniej już 

mieliśmy środki w budżecie MiG na sport kwalifikowany, natomiast w wyniku pewnych ustaleń, które były 

pomiędzy Koszem Pleszew, Stalą Pleszew i RKS Kuczków, to jest to kwota brakująca do realizacji zadań w roku 
2023. 

 

Radny K. Szehyński zwrócił uwagę, że bardzo dobrze, że  podniesiono kwotę na sport kwalifikowany. Koszty rosną 
ale należy w przyszłości zastanowić się nad zwiększeniem tej kwoty, jeżeli chodzi o Stal Pleszew, do takiej kwoty, 
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aby umożliwiało to zagranie naszej Stali Pleszew  np. w rozgrywkach 4 Ligi. Mamy taką sytuację, że Ci zawodnicy, 
którzy się bardzo dobrze kształcą i jest ich bardzo dużo, jeżeli chodzi o piłkę nożną uciekają, jeżeli ktoś się wybija. 

Stal Pleszew nie ma środków, aby takiego zawodnika zatrzymać i mamy tutaj taki bufor bezpieczeństwa, jeżeli chodzi 

o koszykówkę, to gra pięciu zawodników na boisku. W tej chwili mamy 2 drużyny pierwsze, gdzie gra ok. 22 
zawodników, w dwóch drużynach na boisku, więc koszty są niewspółmierne  i powinniśmy rozpatrzyć to. Marzeniem 

jest, aby w Pleszewie była chociaż 4 liga. Nie było jej od ponad 20 lat, zawsze inne dyscypliny ją wyprzedzały. 

 
Radny B. Kaczmarek stwierdził, że jemu również się marzy, żeby była nawet 2 liga, ale skoro mówi się o większych 

pieniądzach, to ja bym chciał i burmistrzowie również, by radny wskazał skąd zabrać pieniądze? 

 
Radny K. Szehyński stwierdził, że postara się przeanalizować budżet. wtedy zastanowić się, podać propozycję skąd 

dane środki wygospodarować, jeżeli są gdzieś środki potrzebne, to można je znaleźć . 

 
Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr LIII/504/2022 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 27 października 2022 r. w sprawie Programu 

współpracy Miasta i Gminy Pleszew z organizacjami pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na rok 2023.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 
ZA (18) 

Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz 

Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska-Elias, Jan 
Sroczyński, Anita Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek, Dorota 

Żarnowska 

NIEOBECNI (3) 
Dariusz Dryjański, Eryk Kowcuń, Jan Noskowski 

 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr LXXIII/632/2023 w sprawie zmiany uchwały nr LIII/504/2022 Rady Miejskiej  
w Pleszewie z dnia 27 października 2022 r. w sprawie Programu współpracy Miasta i Gminy Pleszew z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023. Uchwała stanowi 

załącznik nr 3 protokołu. 

c) zmiany uchwały nr XXXI/319/2021 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 10 czerwca 2021 r. w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy 

Burmistrz A. Ptak poinformował, że na początku kadencji przyjęto, że chcemy wybudować 100 mieszkań. Udało się 

to zrealizować z nawiązką. W oddawanym budynku przy ul. Podgórnej jest 135 mieszkań. Jesteśmy na takim etapie, 

że wczoraj ogłoszono nabór na ostatni blok przy ul. Podgórnej 3. W świetle obowiązującej uchwały osoby, które 
dostałyby przydział, nie mogłyby objąć tych mieszkań jeszcze w tym roku. Natomiast prace są na tyle zaawansowane, 

że po zakończeniu naboru i wytężonej pracy Komisji Mieszkaniowej jesteśmy w stanie zasiedlić ten blok jeszcze  

w tym roku. Wszystkie realizacje są ukończone w roku 2023. Stawka czynszu będzie niższa niż na ul. Bogusza,  
z uwagi na to, że standard związany z miejscami parkingowymi, podziemnymi jest tam trochę wyższy. Jest to kwota 

ok. 15 zł za m2 + media.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Grala-Kałużna zapytała, jaka jest stawka czynszu na ul. Bogusza? 

 

Burmistrz A. Ptak poinformował, że stawka wynosi 19,01 zł m2. Jest to kwota maksymalna, jaka może być dla 
mieszkań komunalnych. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały nr XXXI/319/2021 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 10 czerwca 2021 r. w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy .  

 
Wyniki głosowania 
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ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz 

Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska-Elias, Jan 

Sroczyński, Anita Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek, Dorota 
Żarnowska 

NIEOBECNI (3) 

Dariusz Dryjański, Eryk Kowcuń, Jan Noskowski 
 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr LXXIII/633/2023 w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/319/2021 Rady Miejskiej 

w Pleszewie z dnia 10 czerwca 2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu gminy. Uchwała stanowi załącznik nr 4 protokołu. 

 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Pleszew na lata 2023– 2039  

 

Skarbnik A. Baurycza poinformowała, że załącznik nr 1 przedstawiający część finansową został urealniony o zmiany, 

jakie radni mają przedłożone w uchwale budżetowej na dzisiejszej sesji, jak i zmiany dokonane zarządzeniami. Jeżeli 
chodzi o część nr 2, czyli przedsięwzięcia, to tutaj z uwagi, że podchodzimy do przetargu na kompleksową dostawę 

gazu ziemnego, zostały wprowadzone limity w przedsięwzięciach bieżących. Na obsługę bankową umowa kończy 

się w styczniu 2024 r., wobec czego są już wstawiane limity bieżące z uwagi, aby można było nową umowę podpisać. 
Odbiór odpadów komunalnych – w zakresie przedsięwzięć bieżących zostały zwiększone limity. Limit na 2024 r. 

wynosi - 1 200 925 zł i ponownie wprowadzamy, jak co roku zimowe utrzymanie dróg na terenie MiG Pleszew  

w sezonie 2023/2024 z limitami w 2023 r. Sezon jesienny - 205 tys. zł i 445 tys. zł,  jeżeli chodzi o przyszły rok.  
W przedsięwzięciach majątkowych z uwagi, iż rozszerzono zakres zadania - Budowa boiska w Taczanowie Drugim, 

zostały wprowadzone limity na 2024 r. i na 2023 r., został przesunięty, 200 tys. zł ściągamy w 2023 r., a 626 tys. zł 

wprowadzamy na 2024 r. Wprowadzamy również nowe zadanie - Budowa drogi gminnej na działce nr 3697/15  
w Pleszewie wraz z kanalizacją sanitarną i siecią wodociągową do działki nr 3697/30, z limitami w 2023 r. - 15 000 

zł i 2024 r. - 65 000 zł. Budowa oświetlenia na ul. Jesionowej w Zielonej Łące, to jest nowe zadanie i wprowadzamy 

je z limitami w 2023 r. - 12 000 zł i w 2024 r. - 2 000 zł. W przypadku ul. Koralowej zadanie jest rozszerzane na 
kolejne lata i 2 000 zł jest wprowadzone do 2024 r. W budżecie 2023 r. było już 12 000 zł. W przypadku zadania 

Budowa oświetlenia na ul Weneckiej w Zielonej Łące, jest to nowe zadanie, które jest wprowadzane na 2 lata,  

w 2023 r. jest to limit - 12 000 zł, a w 2024 r. - 2 000 zł. Kolejno wprowadzamy zadania: Budowa boiska 
tymczasowego, wielofunkcyjnego w Kuczkowie, to jest również zadanie dwuletnie w 2023 r. limit zadania - 5 000 

zł , a w 2024 r. - 20 000 zł. Ponadto wniesienie wkładu do PK, podniesienie kapitału, dzisiaj była podejmowana 
opinia - 260 000 zł zwiększamy limit 2023 r.  

 

Z-ca Burmistrza A. Jędruszek wyjaśnił rzeczy, które się pojawiły. Mówimy o zwiększonym limicie na odpady 
komunalne. Pierwotnie zakładaliśmy, że w przetargach uzyskamy porównywalną cenę z tą, która była dotychczas, 

jak wiemy wszystko drożeje, minimalne płace drożeją, w związku z tym kwoty limitowe należało zwiększyć.  

Ze względu na to, że otwarliśmy już przetarg na odbiór odpadów i wiemy, że tych środków nam braknie, ale brakuje 
tylko na papierze, ponieważ w przychodach jest pełne zabezpieczenie na przyszły rok. Zatem nie ma 

niebezpieczeństwa, że nam zabraknie środków, przy utrzymaniu dotychczasowych opłat. Jest to kwestia 

wyprostowania w dokumentach. Nie ma żadnego niebezpieczeństwa. 
 

Burmistrz A. Ptak powiedział, że wyjaśni 3 inwestycje oświetleniowe ul. Jesionowa, ul. Koralowa są to drogi 

prywatne, niepubliczne. Skorzystaliśmy z zapisu, który daje nam inicjatywę lokalną, obywatelską mianowicie 
partycypacja mieszkańców w realizacji pewnych zadań publicznych. Mieszkańcy niejako z pomocą Gminy realizują 

to zadanie. Przyjęto zasadę, ponieważ przejmowanie dróg prywatnych przez Miasto wiąże się z olbrzymimi kosztami 

finansowymi i nie stać Miasta na tego typu działania, w związku z tym chcielibyśmy poprawić sytuację mieszkańców 
w formie oświetlenia. MiG Pleszew podpisuje porozumienie z właścicielami tych dróg. To nie tylko dotyczy  

ul. Jesionowej, ul. Koralowej, ale jeżeli będzie jakaś inicjatywa innej drogi prywatnej, podpisuje porozumienie i na 

mocy tego porozumienia jedna i druga strona zobowiązuje się do pewnych, albo prac, albo nakładów finansowych. 
Przyjęliśmy zasadę, że dokumentacje robi MiG Pleszew, a kolejne prace są dzielone i finansowane już wspólnie. 

Później cały majątek, cała eksploatacja jest już utrzymywana przez MiG Pleszew, są to zasady, które 

wprowadziliśmy. Z drogami jesteśmy bardzo ostrożni. Z kolei z ul. Wenecką też jest od wielu lat problem, z m. in. 
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odprowadzeniem wód, z oświetleniem, ale to jest droga publiczna i w ten sposób chcemy zrobić to oświetlenie. 
Pojawiła się nowa droga, która została tajemniczo nazwana. 

 

Skarbnik A. Baurycza dokończyła wypowiedź burmistrza i wskazała zadanie drogi gminnej na działce nr – 3697/15 
w Pleszewie wraz z kanalizacją sanitarną i siecią wodociągową do działki nr 3697/30. 

 

Burmistrz A. Ptak powiedział, że to jest tak naprawdę fragment działki, drogi, która łączy ul. 70 Pułku Piechoty  
z ul. Armii Poznań. W miejscowym planie to jest jedyna droga publiczna, która przebiega przez ten duży obszar. 

Chcąc z jednej strony skomunikować grunty, które są własnością MiG Pleszew, mówiąc obrazowo bliżej obwodnicy, 

naprzeciwko ogródków działkowych przy ul. 70 Pułku Piechoty zostanie wykonanych ok. 170 m drogi publicznej 
wewnętrznej, ale wewnętrznej będącej własnością MiG Pleszew. W ten sposób te 2ha gruntu, które są Miasta, 

zostanie uwolnione, ale z drugiej strony znaczna część mieszkańców tego osiedla, przy tych drogach prywatnych 

będzie mogła korzystać z alternatywnego wyjazdu. Natomiast ul. Armii Poznań, po zrealizowaniu tego zadania, jedna 
część tego osiedla będzie mogła już wyjeżdżać od ul. 70 Pułku Piechoty. 

 

Radny P. Kusiakiewicz zapytał, jak wygląda kwestia partycypacji w kosztach? 
 

Burmistrz A. Ptak odpowiedział, że chcemy, aby mieszkańcy wykonali prace podziemne, a naziemne bierze na siebie 

UMiG. Z dokumentacji będzie wynikać, jaki to jest koszt. Jest ryzyko, na tym osiedlu, gdzie te prace są, był już spór 
pomiędzy inwestorem, a Przedsiębiorstwem Komunalnym. Tak więc nie chcielibyśmy ruszać podziemia, to już by 

było po stronie mieszkańców, a Miasto natomiast bierze na siebie dalsze prace. Oczywiście nie dotyczy to  

ul. Weneckiej, ponieważ jest drogą publiczną. 
 

Radny P. Kusiakiewicz zapytał o zimowe utrzymanie dróg, o rozliczanie, czy jest ryczałtowe, czy zadaniowe? Zimy 

czasami bywają bezśnieżne i czy wówczas również tym wykonawcom płacimy? 
 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej A. Skibińska poinformowała, że u nas nigdy nie było stosowane 

ryczałtowe rozliczanie. Płacimy za prace, które są fizycznie wykonane. U nas obowiązuje stawka dobowa za 
odśnieżanie, likwidację gołoledzi i wywóz śniegu. To jest taki podział, w tym roku dopiero tworzymy pełną 

dokumentację i nie będzie tam chyba jakichś radykalnych zmian. 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Grala-Kałużna stwierdziła, że uważa, iż pomysł partycypacji Miasta  

i mieszkańców, właścicieli jest dobrym pomysłem i może być przeniesiony na inne tematy, tam gdzie są własności 

dlatego, że każdy gdzieś się budował i część chodników w dawnych czasach też trzeba było robić samemu. Jeżeli  
część wkładu będzie mieszkańców, to będą to doceniać bardziej, niż jak to jest podane. Nie można wszystkiego 

dawać, tym bardziej na części prywatnej.  Taka partycypacja jest „kołem zamachowym” na poprawienie warunków 
na innych osiedlach. 

 

Radny K. Szehyński wyraził zadowolenie, że Pani Przewodnicząca poruszyła ten temat. Radny poparł tą inicjatywę. 
Wskazał, że warto by było zastanowić się nad takim ogólnym planem i opracować, jakby to mogło wyglądać. Taka 

współpraca systemowa. Jeżeli mieszkańcy uzbierają jakąś kwotę na inwestycje, to miasto dołoży odpowiednio 

procentowo.  
 

Burmistrz A. Ptak odpowiedział, że zasady, które zostały wypracowane przy ul. Jesionowej i ul. Koralowej będą 

powielane na innych ulicach. Nie można traktować innych mieszkańców w inny sposób, niż na początku. Przyjęliśmy 
taką zasadę i tak to będzie wyglądało. Można powiedzieć, że ul Jesionowa i ul. Koralowa są poligonem 

doświadczalnym, jeśli chodzi o to przedsięwzięcie. Uchwała Rady Miejskiej o inicjatywie lokalnej jest dosyć stara, 

dawno temu wywołana, ale martwa, ponieważ takiej inicjatywy nigdy nie przeprowadzono. 
 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Pleszew na lata 2023– 2039.  
 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 



6 

 

Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz 
Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska-Elias, Jan 

Sroczyński, Anita Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek, Dorota 

Żarnowska 
NIEOBECNI (3) 

Dariusz Dryjański, Eryk Kowcuń, Jan Noskowski 

 
Rada Miejska podjęła uchwałę nr LXXIII/634/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Pleszew na lata 2023– 2039. Uchwała stanowi załącznik nr 5 protokołu. 

 
e) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew na rok 2023 

 

Skarbnik A. Baurycza poinformowała, że w przedłożonym projekcie uchwały jest wprowadzona zmiana po 
dochodach. Są to głównie urealnienia, ponieważ mamy miesiąc wrzesień i środki, które otrzymaliśmy z zewnątrz,  

z racji, iż projekt Smart ostatecznie został rozliczany. Jest dostosowanie podziałki klasyfikacji budżetowej, do kwoty 

rozliczenia. Następnie otrzymaliśmy część oświatowej subwencji ogólnej w kwocie 65 598 zł z Ministerstwa 
Finansów. Otrzymaliśmy też od Wojewody 10 000 zł na dofinansowanie opłacenia składek na ubezpieczenie 

zdrowotne, Fundusz Przeciwdziałania Covid. Tutaj środki, które otrzymaliśmy dotyczyły dodatku węglowego na 

sprawy roszczeniowe i zostało to wprowadzone – 3 060 zł. Została również wprowadzona korekta dodatku 
węglowego, ponieważ część środków zwracaliśmy i zawiadomieniem Wojewody też otrzymaliśmy środki - 35 000 

zł na dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów. Wojewoda przyznał nam 

również 7 102, 62 zł na realizację ustawy o pomocy państwa w wychowaniu dzieci. Jeżeli chodzi o wydatki, to  
z ważniejszych pozycji inwestycyjnych, tak, jak omawiano przy WPF-ie wprowadzamy nowe zadanie - Budowa 

drogi gminnej w wysokości 15 000 zł. W przypadku Przebudowy drogi w ramach istniejącego pasa jest zmiana  

w zakresie funduszu sołeckiego, zgłoszona przez Zieloną Łąkę. Następnie Zagospodarowanie terenu przy ul. 
Kossaka wprowadzamy 41 000 zł. W przypadku oświetlenia wprowadzamy zadanie - Oświetlenie ul. Jesionowej 

12 000 zł i ul. Weneckiej też 12 000 zł. Wniesienie wkładu do spółki PK 260 000 zł i Budowa boiska w Taczanowie 

Drugim 200 000 zł, tutaj jest zmniejszenie, ale kwota jest przesunięta na rok 2024 r. Tymczasowa Budowa boiska 
wielofunkcyjnego w Kuczkowie tj. 5 000 zł wprowadzone w budżecie. Ogrodzenie terenów rekreacyjnych sołectwa 

Dobra Nadzieja, w ramach funduszu sołeckiego zmiana - 29 417,26 zł, z uwagi na zrezygnowanie przez sołectwo  

z zadania wykonania ogrodzenia na placu zabaw w Dobrej Nadziei. Jeszcze oprócz tych dwóch sołectw: Zielonej 
Łąki i Dobrej Nadziei, były zmiany dokonane przez Osiedle Nr 10 w ramach swojego budżetu.  Wprowadzamy też 

zmiany w ramach Zakładowego Funduszu Świadczeń socjalnych, z uwagi na zwiększenie odpisu na rok 2023. I 

jeszcze wprowadzona jest kwota, która zostanie zrefundowana, ponieważ do 8 października musimy wypłacić 
nagrody dla nauczycieli z okazji 250 rocznicy utworzenia Komisji Edukacji Narodowej. Tych środków na chwilę 

obecną nie ma, ponieważ one mają się pojawić w późniejszym okresie. Środki te można tylko sesją wprowadzić, 
ponieważ część idzie na placówki publiczne i niepubliczne, które są przez dotację przekazywane . Zatem te środki w 

związku z powyższym, z naszych środków wprowadzamy - 440 222,15 zł i ta kwota zostanie zrefundowana na 

kolejnej sesji, jak już otrzymamy zawiadomienie z Ministerstwa. 
 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew na rok 2023. 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Grzegorz 

Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska-Elias, Jan 

Sroczyński, Anita Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek, Dorota 
Żarnowska 

NIEOBECNI (3) 

Dariusz Dryjański, Eryk Kowcuń, Jan Noskowski 
 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr LXXIII/635/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew 

na rok 2023. Uchwała stanowi załącznik nr 6 protokołu. 
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4. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Grala-Kałużna poinformowała, że wpłynęło pismo Stowarzyszenia Zasłużonych 
dla Ziemi Pleszewskiej. Z pismem można się zapoznać w Biurze Rady, jak również z protokołem Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. Natomiast nad pismem przewodniczącego Stowarzyszenia podejmiemy dyskusję, decyzję przy 

kolejnej sesji, ponieważ przewodniczący uważa, że pewnego rodzaju bałagan się zakradł, ale konstytucjonaliści się 
wypowiedzą.  

 

Burmistrz A. Ptak poprosił o rezerwację terminu 26 października 2023 r. godz. 1000. Otóż w uzgodnieniu z Panią 
Przewodniczącą byłaby sesja RM , dlatego o godz. 1000, ponieważ tematem wiodącym będzie Zaopatrzenie w wodę, 

ale to nie tylko będzie informacja Przedsiębiorstwa Komunalnego, ale również hydrolog, geolog, aby pokazać trochę 

szerzej, jakie są zasoby wodne, jakie mogą być problemy w perspektywie kilku, kilkunastu lat pod względem 
hydrologicznym i geologicznym. Zatem nie tylko informacja PK, jakie działania zostały zrobione, aby problem  

z wodą nie pojawił się w tym roku pomimo tego, że zużycie było większe niż rok temu. Generalnie sytuacja 

geologiczna, hydrologiczna nie jest na tyle dobra, żeby nad tym tematem już nie pochylić się kompleksowo. Będzie 
hydrolog, geolog,  nasze PK, więc należy się przygotować na dosyć długą prezentację, wykłady, dyskusję. 

 

Sekretarz E. Świątek poprosiła radnych, aby 10-15 min. po sesji zostali, ponieważ zostanie przeprowadzone szkolenie 
z zakresu zarządzania kryzysowego, czyli tzw. ewakuacji. Chcemy Państwu przekazać informacje: jak uciekać, 

ewentualnie, jak postępować, gdy zostanie podłożona jakaś dziwna paczka, czyli może to być ładunek wybuchowy. 

Zatem 26 października 2023 r., po sesji 10-15 minut proszę pozostać. 
 

Przewodnicząca Rady A. Grala-Kałużna zamknęła obrady LXXIII sesji Rady Miejskiej. 

 
 

Protokołowała:                                                                                                   Przewodniczący Rady: 

Paulina Tecław                                                                                             Adela Grala-Kałużna  

 

Przygotował(a): Paulina Tecław 

________________________________________ 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
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Wykaz załączników 

Załącznik nr 1 – lista obecności Radnych Rady Miejskiej, 
Załącznik nr 2 – uchwała nr LXXIII/631/2023 w sprawie zmiany uchwały nr LXXII/623/2023 Rady Miejskiej  

w Pleszewie z dnia 25 sierpnia 2023 r. w sprawie trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku rolnego 

gruntów gospodarstw rolnych, na których zaprzestano produkcji rolnej, 
Załącznik nr 3 – uchwała nr LXXIII/632/2023 w sprawie zmiany uchwały nr LIII/504/2022 Rady Miejskiej  

w Pleszewie z dnia 27 października 2022 r. w sprawie Programu współpracy Miasta i Gminy Pleszew z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023, 
Załącznik nr 4 – uchwała nr LXXIII/633/2023 w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/319/2021 Rady Miejskiej  

w Pleszewie z dnia 10 czerwca 2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu gminy, 
Załącznik nr 5 – uchwała nr LXXIII/634/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Pleszew na lata 2023– 2039, 

Załącznik nr 6 – uchwała nr LXXIII/635/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew na 
rok 2023. 

 

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


